
Protokół Nr V/2015 

z V sesji Rady Miejskiej w Ustrzykach Dolnych 

z dnia 19 lutego 2015 r.  

 

Ad. 1. Otwarcie V Sesji Rady Miejskiej. 

 

Przewodniczący Rady Pan Bogdan Ferenc otworzył obrady V Sesji Rady Miejskiej  

w Ustrzykach Dolnych. Powitał wszystkich radnych, Burmistrza Pana Bartosza 

Romowicza, Skarbnika Panią Ewę Kaczmaryk-Elmerych, Sekretarz Panią Janinę 

Sokołowską, sołtysów, przedstawicieli służb mundurowych oraz zaproszonych gości. 

 

Na podstawie listy obecności Przewodniczący Rady stwierdził, że obecnych jest 13 

radnych, wobec czego obrady Sesji są prawomocne. (Lista obecności stanowi 

załącznik Nr 1 do protokołu).  

 

Nieobecni: Pani Leokadia Bis, Pan Bogusław Pleskacz. 

 

Ad. 2. Przyjęcie porządku obrad. 

 

Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie porządek obrad V Sesji Rady Miejskiej. 

 

Głosowanie: za – 13, przeciw – 0, wstrzymujących się – 0, obecnych podczas 

głosowania – 13 radnych (jednogłośnie). 

 

 Ad 3. Przyjęcie protokołu z IV Sesji Rady Miejskiej. 

 

Nikt nie wniósł uwag do protokołu wobec czego protokół z IV Sesji Rady Miejskiej  

w Ustrzykach Dolnych został przyjęty. 

 

Ad. 4. Wręczenie nagród  i stypendiów dla młodzieży za wybitne osiągnięcia 

 w nauce i sporcie w 2014 r. 

 

W punkcie tym Burmistrz Ustrzyk Dolnych Pan Bartosz Romowicz wraz z Panem 

Bogdanem Ferencem Przewodniczącym Rady Miejskiej, wręczył nagrody i stypendia 

dla młodzieży za wybitne osiągnięcia w nauce i sporcie w 2014 r. Kolejno Pan 

Burmistrz pogratulował wszystkim wyróżnionym osobom. 

 

Następnie Pan Burmistrz z okazji zakończenia w naszej gminie wyborów sołtysów 

pogratulował wszystkim wybranym sołtysom - tym pełniącym kadencję po raz kolejny 

oraz nowo wybranym.  



Ad. 5. Sprawozdanie Burmistrza za okres międzysesyjny. 

 

Sprawozdanie ze swojej działalności w okresie międzysesyjnym oraz sprawozdanie   

z wydanych zarządzeń przedstawił Burmistrz Pan Bartosz Romowicz, kolejno 

Sekretarz Gminy Pani Janina Sokołowska przedstawiła sprawozdanie z pracy 

poszczególnych wydziałów (Załącznik Nr 2). 

 

W trakcie przedstawiania sprawozdań do obrad Sesji dołączył Pan Bogusław Pleskacz 

– obecnych 14 radnych. 

 

Ad. 6. Prezentacja uchwał. Opinie Komisji. Dyskusja. Głosowanie. 

 

 w sprawie zmiany uchwały budżetowej Gminy Ustrzyki Dolne na 2015 rok, 

 

Projekt uchwały przedstawiła Skarbnik Pani Ewa Kaczmaryk-Elmerych. 

 

Opinię  Komisji Budżetu i Inicjatyw Gospodarczych przedstawił Pan Stanisław 

Leszega – opinia pozytywna. (Zał. Nr 3). 

 

Kolejno Przewodniczący Rady poddał projekt uchwały pod głosowanie: 

 

Głosowanie: za -14, przeciw – 0, wstrzymujących się – 0, obecnych podczas 

głosowania – 14 radnych (jednogłośnie). 

 

 w sprawie zmiany wieloletniej prognozy finansowej Gminy Ustrzyki Dolne, 

 

Projekt uchwały przedstawiła Skarbnik Pani Ewa Kaczmaryk-Elmerych. 

 

Opinię  Komisji Budżetu i Inicjatyw Gospodarczych przedstawił Pan Stanisław 

Leszega – opinia pozytywna. (Zał. Nr 3). 

 

Kolejno Przewodniczący Rady poddał projekt uchwały pod głosowanie: 

 

Głosowanie: za -14, przeciw – 0, wstrzymujących się – 0, obecnych podczas 

głosowania – 14 radnych (jednogłośnie). 

 

 w sprawie udzielenia poręczenia kredytu bankowego dla Bieszczadzkiej 

Agencji Rozwoju Regionalnego Sp. z o. o. w Ustrzykach Dolnych, 

 

Projekt uchwały przedstawił Pan Burmistrz. 

 



Opinię  Komisji Budżetu i Inicjatyw Gospodarczych przedstawił Pan Stanisław 

Leszega – opinia pozytywna. (Zał. Nr 3). 

 

Kolejno Przewodniczący Rady poddał projekt uchwały pod głosowanie: 

 

Głosowanie: za -13, przeciw – 0, wstrzymujących się – 1, obecnych podczas 

głosowania – 14 radnych. 

 

 w sprawie ryczałtowej stawki opłaty za gospodarowanie odpadami 

komunalnymi za rok od domku letniskowego lub od innej nieruchomości 

wykorzystywanej na cele rekreacyjno –wypoczynkowe, wykorzystywanych 

jedynie przez cześć roku, 

 

Projekt uchwały przedstawiła Skarbnik Pani Ewa Kaczmaryk-Elmerych. 

 

Opinię  Komisji Budżetu i Inicjatyw Gospodarczych przedstawił Pan Stanisław 

Leszega – opinia pozytywna. (Zał. Nr 3). 

 

Kolejno Przewodniczący Rady poddał projekt uchwały pod głosowanie: 

 

Głosowanie: za - 13, przeciw – 0, wstrzymujących się – 1, obecnych podczas 

głosowania – 14 radnych. 

 

  w sprawie wyboru metody ustalania opłaty za gospodarowanie odpadami 

komunalnymi i stawki tej opłaty, 

 

Projekt uchwały przedstawiła Skarbnik Pani Ewa Kaczmaryk-Elmerych. 

 

Opinię  Komisji Budżetu i Inicjatyw Gospodarczych przedstawił Pan Stanisław 

Leszega – opinia pozytywna. (Zał. Nr 3). 

 

Kolejno Przewodniczący Rady poddał projekt uchwały pod głosowanie: 

 

Głosowanie: za -14, przeciw – 0, wstrzymujących się – 0, obecnych podczas 

głosowania – 14 radnych (jednogłośnie). 

 

 w sprawie stawki opłaty za pojemnik przeznaczony na zbieranie odpadów 

komunalnych, 

 

Projekt uchwały przedstawiła Skarbnik Pani Ewa Kaczmaryk-Elmerych. 

 



Opinię  Komisji Budżetu i Inicjatyw Gospodarczych przedstawił Pan Stanisław 

Leszega – opinia pozytywna. (Zał. Nr 3). 

 

Kolejno Przewodniczący Rady poddał projekt uchwały pod głosowanie: 

 

Głosowanie: za -14, przeciw – 0, wstrzymujących się – 0, obecnych podczas 

głosowania – 14 radnych (jednogłośnie). 

 

 W sprawie terminu częstotliwości i trybu uiszczania opłaty za gospodarowanie 

odpadami komunalnymi, 

 

Projekt uchwały przedstawiła Skarbnik Pani Ewa Kaczmaryk-Elmerych. 

 

Opinię  Komisji Budżetu i Inicjatyw Gospodarczych przedstawił Pan Stanisław 

Leszega – opinia pozytywna. (Zał. Nr 3). 

 

Kolejno Przewodniczący Rady poddał projekt uchwały pod głosowanie: 

 

Głosowanie: za -14, przeciw – 0, wstrzymujących się – 0, obecnych podczas 

głosowania – 14 radnych (jednogłośnie). 

 

 W sprawie określenia wzoru deklaracji o wysokości opłaty za gospodarowanie 

odpadami komunalnymi 

 

Projekt uchwały przedstawiła Skarbnik Pani Ewa Kaczmaryk-Elmerych. 

 

Opinię  Komisji Budżetu i Inicjatyw Gospodarczych przedstawił Pan Stanisław 

Leszega – opinia pozytywna. (Zał. Nr 3). 

 

Kolejno Przewodniczący Rady poddał projekt uchwały pod głosowanie: 

 

Głosowanie: za -14, przeciw – 0, wstrzymujących się – 0, obecnych podczas 

głosowania – 14 radnych (jednogłośnie). 

 

 W sprawie szczegółowego sposobu i zakresu świadczenia usług w ramach 

odbierania odpadów komunalnych od właścicieli nieruchomości  

i zagospodarowywania tych odpadów, 

 

Projekt uchwały przedstawiła Pani Teresa Hejnowicz – Kierownik Wydz. Gospodarki 

Komunalnej, Mieszkaniowej, Ochrony Środowiska i Rolnictwa Urzędu Miejskiego  

w Ustrzykach Dolnych. 

 



Opinię  Komisji Budżetu i Inicjatyw Gospodarczych przedstawił Pan Stanisław 

Leszega – opinia pozytywna. (Zał. Nr 3). 

 

Kolejno Przewodniczący Rady poddał projekt uchwały pod głosowanie: 

 

Głosowanie: za -14, przeciw – 0, wstrzymujących się – 0, obecnych podczas 

głosowania – 14 radnych (jednogłośnie). 

 

 W sprawie ustalenia maksymalnych stawek za usuwanie nieczystości ciekłych  

z terenu miasta i gminy Ustrzyki Dolne, 

 

Projekt uchwały przedstawiła Pani Teresa Hejnowicz – Kierownik Wydz. Gospodarki 

Komunalnej, Mieszkaniowej, Ochrony Środowiska i Rolnictwa Urzędu Miejskiego  

w Ustrzykach Dolnych. 

 

Opinię  Komisji Budżetu i Inicjatyw Gospodarczych przedstawił Pan Stanisław 

Leszega – opinia pozytywna. (Zał. Nr 3). 

 

Przewodniczący Rady poddał projekt uchwały pod głosowanie: 

 

Głosowanie: za -14, przeciw – 0, wstrzymujących się – 0, obecnych podczas 

głosowania – 14 radnych (jednogłośnie). 

 

 w sprawie powołania Młodzieżowej Rady Gminy w Ustrzykach Dolnych, 

 

Projekt uchwały przedstawił Pan Burmistrz. 

 

Opinię Komisji Oświaty, Zdrowia, Kultury i Kultury Fizycznej przedstawił 

Przewodniczący Komisji Pan Tadeusz Kocur – opinia pozytywna (Zał. Nr. 4). 

 

Przewodniczący Rady poddał projekt uchwały pod głosowanie: 

 

Głosowanie: za -14, przeciw – 0, wstrzymujących się – 0, obecnych podczas 

głosowania – 14 radnych (jednogłośnie). 

 

 w sprawie powołania doraźnej komisji Statutowej, 

 

Projekt uchwały przedstawił Pan Burmistrz. 

 

Kolejno Przewodniczący Rady poprosił o zgłaszanie kandydatów na członków do 

komisji Statutowej, każdorazowo pytał czy kandydat wyraża zgodę. 

 



Pan Czesław Urban zgłosił kandydaturę Pana Arkadiusza Lupy – kandydat wyraził 

zgodę. 

 

Kolejno Pan Burmistrz zgłosił kandydaturę Pana Władysława Tarnawskiego  

– kandydat wyraził zgodę. 

 

Pan Bogdan Ferenc zgłosił kandydaturę Pana Stanisława Leszegi – kandydat wyraził 

zgodę. 

 

Następnie Pan Andrzej Steciuk zgłosił kandydaturę Pana Bogdana Ferenca – kandydat 

wyraził zgodę. 

 

Kolejno Przewodniczący Rady kolejno poddał pod głosowanie każdą z kandydatur. 

 

Kandydatura Pana Stanisława Leszegi: 

 

Głosowanie za – 13, przeciw – 0, wstrzymujących się – 1, obecnych podczas 

głosowania – 14 radnych. 

 

Kandydatura Pana Władysława Tarnawskiego: 

 

Głosowanie za – 13, przeciw – 0, wstrzymujących się – 1, obecnych podczas 

głosowania – 14 radnych. 

 

Kolejno Pan Bogdan Ferenc poddał pod głosowanie kandydaturę Pana Stanisława 

Leszegi. 

 

Głosowanie za – 13, przeciw – 0, wstrzymujących się – 1, obecnych podczas 

głosowania – 14 radnych. 

 

Pan Andrzej Steciuk – Wiceprzewodniczący Rady poddał pod głosowanie 

kandydaturę Pana Bogdana Ferenca: 

 

Głosowanie za – 13, przeciw – 0, wstrzymujących się – 1, obecnych podczas 

głosowania – 14 radnych. 

 

Kolejno Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie kandydaturę Pana Bogdana 

Ferenca na przewodniczącego Komisji Statutowej: 

 



 Głosowanie za – 13, przeciw – 0, wstrzymujących się – 1, obecnych podczas 

głosowania – 14 radnych. 

 

Kolejno Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie kandydaturę Pana Arkadiusza 

Lupy na funkcję Wiceprzewodniczącego Komisji Statutowej: 

 

Głosowanie za – 13, przeciw – 0, wstrzymujących się – 1, obecnych podczas 

głosowania – 14 radnych. 

 

Kolejno Przewodniczący Rady przedstawił projekt uchwały i poddał pod głosowanie. 

 

 

Głosowanie za – 13, przeciw – 0, wstrzymujących się – 1, obecnych podczas 

głosowania – 14 radnych. 

 

 w sprawie zatwierdzenia planu pracy Komisji Rewizyjnej, Skarg  

i Wniosków Rady Miejskiej w Ustrzykach Dolnych, 

 

Pan Grzegorz Oleksyk – Przewodniczący Komisji Rewizyjnej Skarg i Wniosków 

Rady Miejskiej w Ustrzykach Dolnych przedstawił plan pracy komisji Rewizyjnej na 

2015 r. 

 

Kolejno głos zabrał Pan Burmistrz, który zaproponował aby analiza sprawozdania 

z wykonania budżetu za 2014 r. do kwietnia 2015 r. 

 

Kolejno Przewodniczący Rady przedstawił projekt uchwał y i poddał pod głosowanie: 

 

Głosowanie za – 13, przeciw – 0, wstrzymujących się – 1, obecnych podczas 

głosowania – 14 radnych. 

 

 w sprawie utworzenia odrębnego obwodu głosowania w Szpitalu  

w Ustrzykach Dolnych, 

 

Projekt uchwały przedstawił Pan Burmistrz. 

 

Przewodniczący Rady przedstawił projekt uchwał y i poddał pod głosowanie: 

 

Głosowanie za – 14, przeciw – 0, wstrzymujących się – 0, obecnych podczas 

głosowania – 14 radnych (jednogłośnie). 

 



 w sprawie określenia kryteriów naboru kandydatów do samorządowych 

przedszkoli i oddziałów przedszkolnych w szkołach podstawowych na drugim 

etapie postępowania rekrutacyjnego oraz dokumentów niezbędnych do 

potwierdzenia tych kryteriów, 

 

Projekt uchwały przedstawił Pan Zygmunt Krasowski – Kierownik Wydziału Oświaty. 

 

Opinię Komisji Oświaty, Zdrowia, Kultury i Kultury Fizycznej przedstawił 

Przewodniczący Komisji Pan Tadeusz Kocur – opinia pozytywna (Zał. Nr. 4). 

 

Przewodniczący Rady poddał projekt uchwały pod głosowanie: 

 

Głosowanie: za -14, przeciw – 0, wstrzymujących się – 0, obecnych podczas 

głosowania – 14 radnych (jednogłośnie). 

 

 w sprawie przyjęcia „Programu usuwania wyrobów zawierających azbest  

z terenu Gminy Ustrzyki Dolne”, 

 

Projekt uchwały przedstawiła Pani Teresa Hejnowicz – Kierownik Wydziału 

Gospodarki Komunalnej, Mieszkaniowej Ochrony Środowiska i Rolnictwa 

 

Opinię Komisji Ochrony Środowiska, Nadzoru Architektonicznego  

i Zagospodarowania Przestrzennego przedstawił Pan Henryk Tymejczyk – opinia 

pozytywna (Zał. Nr 5). 

 

Przewodniczący Rady poddał projekt uchwały pod głosowanie: 

 

Głosowanie: za -14, przeciw – 0, wstrzymujących się – 0, obecnych podczas 

głosowania – 14 radnych (jednogłośnie). 

 

 w sprawie uchwalenia miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego 

„Krościenko – 4” ETAP 1, 

 

Projekt uchwały przedstawił Pani Anna Puszczałowska- Mikołajek - Kierownik 

Wydziału Inwestycji i Gospodarki Przestrzennej. 

 

Opinię Komisji Ochrony Środowiska, Nadzoru Architektonicznego  

i Zagospodarowania Przestrzennego przedstawił Pan Henryk Tymejczyk – opinia 

pozytywna (Zał. Nr 5). 

 

Przewodniczący Rady poddał projekt uchwały pod głosowanie: 



 

Głosowanie: za -14, przeciw – 0, wstrzymujących się – 0, obecnych podczas 

głosowania – 14 radnych (jednogłośnie). 

 

 w sprawie pozbawienia kategorii dróg gminnych, 

 

Projekt uchwały przedstawił Pani Anna Puszczałowska- Mikołajek - Kierownik 

Wydziału Inwestycji i Gospodarki Przestrzennej. 

 

Opinię Komisji Ochrony Środowiska, Nadzoru Architektonicznego  

i Zagospodarowania Przestrzennego przedstawił Pan Henryk Tymejczyk – opinia 

pozytywna (Zał. Nr 5). 

 

Przewodniczący Rady poddał projekt uchwały pod głosowanie: 

 

Głosowanie: za -14, przeciw – 0, wstrzymujących się – 0, obecnych podczas 

głosowania – 14 radnych (jednogłośnie). 

 

 w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż nieruchomości mienia komunalnego, 

położonych na terenie miasta Ustrzyki Dolne, 

 

Projekt uchwały przedstawiła Pani Alicja Kisielewicz – Kierownik Wydziału Geodezji 

i Gospodarki Gruntami. 

 

Opinię Komisji Ochrony Środowiska, Nadzoru Architektonicznego  

i Zagospodarowania Przestrzennego przedstawił Pan Henryk Tymejczyk – opinia 

pozytywna (Zał. Nr 5). 

 

Przewodniczący Rady poddał projekt uchwały pod głosowanie: 

 

Głosowanie: za -14, przeciw – 0, wstrzymujących się – 0, obecnych podczas 

głosowania – 14 radnych (jednogłośnie). 

 

 w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż nieruchomości mienia komunalnego, 

położonych na terenie gminy Ustrzyki Dolne, 

 

Projekt uchwały przedstawiła Pani Alicja Kisielewicz – Kierownik Wydziału Geodezji 

i Gospodarki Gruntami. 

 

Opinię Komisji Ochrony Środowiska, Nadzoru Architektonicznego  



i Zagospodarowania Przestrzennego przedstawił Pan Henryk Tymejczyk – opinia 

pozytywna (Zał. Nr 5). 

 

Przewodniczący Rady poddał projekt uchwały pod głosowanie: 

 

Głosowanie: za -14, przeciw – 0, wstrzymujących się – 0, obecnych podczas 

głosowania – 14 radnych (jednogłośnie). 

 

Ad. 7. Wolne wnioski i zapytania radnych. 

 

Głos zabrał radny Pan Bogusław Pleskacz, który zaproponował, aby przy najbliższej 

marcowej sesji w porządku obrad uwzględnić punkt sprawozdanie z działalności 

Ochotniczych Straży Pożarnych funkcjonujących na terenie gminy Ustrzyki Dolne. 

Interpelacja radnego stanowi - załącznik nr 6 do protokołu. 

 

Radny zaprosił również na obchody Święta Dnia Kobiet organizowanych w sobotę   

7 marca 2015 r. o 15.00 w Ustrzyckim Domu Kultury. 

 

Głos zabrał Pan Burmistrz, który poinformował, że w kwestii utworzenia nowej 

jednostki OSP na terenie naszej gminy, należy najpierw rozeznać się w sytuacji czy 

będą osoby chętne do przyłączenia się do Ochotniczej Straży Pożarnej, a dopiero 

później możemy rozmawiać nad potrzebą zakupu odpowiedniego sprzętu.  

 

Głos zabrał Przewodniczący Rady, który poinformował, że zakończył wieloletnią 

pracę w gazecie lokalnej „Bieszczadzkiej” Pan Tadeusz Szewczyk, w związku  

z powyższym radny zaproponował, aby przy okazji zaprosić Pana redaktora w celu 

podsumowania jego pracy. 

 

Ad. 6. Sprawy różne.  

 

Głos zabrał radny Pan Henryk Tymejczyk, który zwrócił uwagę na problem braku 

odśnieżania dróg w miejscowościach Ustjanowa, Łobozew, Teleśnica i Daszówka. 

Radny poprosił o zajęcie się tą sprawą. 

 

Ad. 7. Zakończenie obrad. 

 

Zakończenie obrad 10.00 

Pełna wersja wypowiedzi na nagraniu audio. 

 

Sporządziła: Agnieszka Madej. 

 



 

 

 

 

 


